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Hej! 

Det har gått ett tag sedan förra nyhetsbrevet, till stora delar beroende på förslagen om 
skolnedläggning som akut dök upp. Vi tvingades helt enkelt omprioritera  för en tid och 
fick lite "hack i skivan" när det gäller Fiberprojektet. Nu sedan skolstriden blåst över är vi 
igång igen och jag och övriga medlemmar i projektgruppen vill kort berätta att ett 
förfrågningsunderlag färdigställts tillsammans med konsulten Göran Lundström. Det 
underlaget har skickats till en grupp utvalda operatörer som erbjuds komma in med 
heltäckande förslag avseende tjänsteutbud, kostnader, drift och underhåll med mera. Vi 
kan nu bara avvakta och hoppas på att så många som möjligt av operatörerna vill vara 
med. Vi återkommer med mera information så snart vi gått igenom och utvärderat de 
förslag som kommer in. Så det har trots allt hänt en del och projektet rullar på. 

Med vänliga hälsningar, 
Matts Back  för Projektgruppen Fiber i Länna
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